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سجادی: انتخاب سرمربی موقت موضوع غیر واقعی بود
آخرین خبر از انتخاب ســرمربی تیم ملــی از زبان وزیروزیر ورزش 
انتخاب سرمربی موقت برای تیم ملی را تکذیب کرد. حمید سجادی، 
وزیــر ورزش در خصوص انتخاب ســرمربیان تیم های ملی فوتبال 
بزرگســالان و امید گفت: تا جایی که مــن اطلاع دارم همکارانم در 
فدراسیون فوتبال در حال تلاش هستند تا اقدامات لازم برای تیم های 
ملی فوتبال را انجام دهند و سرمربیان تیم های ملی بزرگسالان و امید 
را انتخاب کنند به همین دلیل اهمیت انتخاب سرمربیان تیم ملی و 

تیم امید برای ما هم حائز اهمیت است. در همه جای دنیا ابتدا سرمربی 
بزرگسالان انتخاب می شــود و سپس با هماهنگی، سرمربی امید را 
انتخاب می کنند. اهمیت انتخاب هر چه زودتر سرمربی برای ما واضح 
اســت و پیگیری می کنیم. وی در ادامه گفت: برای تیم بزرگسالان 
گزینه های خارجــی و داخلی وجود دارد. گرینه هــای داخلی درگیر 
مســابقات لیگ هستند و نیم فصل دوم مهمی را پیش رو دارند. فکر 
می کنم اگر قرار باشــد از مربیان فعال در لیگ برتر استفاده کنند باید 

باشگاه ها رضایت دهند. وزیر ورزش ادامه داد: یک شایعه در خصوص 
تیم ملی به وجود آمده بود که گفته می شد یک سرمربی موقت برای 
تیم ملی انتخاب کنند تا رقابت های لیگ برتر به پایان برسد و سرمربی 
انتخاب کنند که من این موضوع را پیگیری کردم و  خوشبختانه دیدم 
درست نیست و اصلا به صلاح فوتبال کشور نبود. امیدوارم بهترین فرد 
انتخاب شود و شتاب زدگی فدای کیفیت نشود. در گذشته یادمان نرفته 

است که ویلموتس چگونه به عنوان سرمربی تیم ملی انتخاب شد. 

ورزشی

اخبار کوتاه 

ســرمربی پرســپولیس با قدردانــی از عملکرد شــاگردانش، 
سرخ پوشــان پایتخت را لایق پیروزی در مسابقه حساس امروز 

دانست.
پرســپولیس در ادامه روند خــوب خود در لیگ بیســت ودوم 
توانســت نیم فصل دوم را هم با پیروزی آغاز کند و شــاگردان 
یحیی گل محمدی موفق شدند در یک بازی دشوار با گلزنی امید 
عالیشــاه، ذوب آهن را از پیش بردارند تا کسب اولین 3 امتیاز در 
نیم فصل دوم به صدرنشینی خود ادامه بدهند و فاصله شان با تیم 

دوم جدول را به عدد 5 برسانند.
یحیی گل محمدی سرمربی پرسپولیس که تیمش یکه تاز جدول 
لیگ بیست ودوم اســت و به عنوان مدعی اصلی قهرمانی از آن 
یاد می شود، بعد از برتری سرخ پوشان پایتخت به سالن کنفرانس 
خبری ورزشگاه آزادی رفت و به سوالات خبرنگاران درباره دیدار 
امروز پرسپولیس و روند نقل وانتقالاتی سرخ پوشان پایتخت پاسخ 

داد.
در نیمه دوم بازی یک طرفه ای را تماشا کردیم

گل محمدی درباره نتیجه به دســت آمده برابر ذوب آهن گفت: 
»ایــن برد را به هــواداران تبریک می گویم و بــه آن ها تقدیم 
می کنیم. فکر می کنم بازی خوبی بود. 3 امتیاز باارزشــی کسب 
کردیم. نیمه اول، نیمه ســختی برای ما بود. حریف خوب دفاع 
کــرد و در انتقال توپ از دفاع به حمله عملکرد خوبی داشــت و 
بازی برای ما ســخت شده بود. نیمه دوم، نیمه متفاوتی برای ما 
بود. بازی یک طرفه شــده بود و بازیکنان ما توانســتند به بازی 

سرعت دهند و از فرصت خوب استفاده کردند«.
سرمربی پرسپولیس با اشــاره به عملکرد خوب شاگردانش در 
نیمــه دوم توضیح داد: »نیمه دوم برای ما بهتر بود. فکر می کنم 
حضور بازیکنان جانشــین، تاثیرگذار بود. بازیکنان تمرکز خوبی 

برای پیروزی داشــتند. سه امتیاز هدف اصلی شان بود و به آن ها 
تبریک می گویم. آن ها ۹۰ دقیقه پرفشــار را پشت سر گذاشتند. 
بازیکنان تحت فشار زیادی هستند تا نتیجه بگیرند. از همه آن ها 

تشکر می کنم و امیدوارم این روند را در ادامه پیش ببریم«.
»صادقی« و »عبدی« مصدوم بودند، »نعمتی« جدا 

شده است
یحیی گل محمدی درباره غیبت ســعید صادقی، مهدی عبدی 
و ســیامک نعمتی در فهرست اصلی پرسپولیس گفت: »صادقی 
مصدومیت دارد. عبدی هم شب قبل بازی مریض شد و سیامک 

نعمتی هم از ما جدا شده است و دنبال تیم بعدی اش است«.
گل محمــدی در واکنــش به جدایــی ســیامک نعمتی گفت: 
»نمی خواهم درباره این مسائل صحبت کنم. یک بازیکن ممکن 
اســت در حرفه خود بالا و پایین داشته باشد یا کادر فنی بخواهد 
این اتفاق رقم بخورد. این فوتبال حرفه ای است. سیامک در چند 
ســالی که در پرسپولیس بود، عملکرد خیلی خوبی از نظر فنی و 
اخلاقی داشــت اما متاسفانه شــرایط طوری رقم خورد که قرار 
اســت از ما جدا شود. برای او آرزوی موفقیت دارم و امیدوارم هر 

کجا که هست، موفق باشد«.

سرمربی سرخ پوشان پایتخت در پاسخ به سوالی درباره عملکرد 
شــیخ دیاباته توضیح داد: »او در بازی خود را در موقعیت خوبی 
قرار داد و در توپ های بلند هم تاثیرگذار بود. در مجموع عملکرد 

خوبی داشت«.
امیدوارم به روند خوب مان ادامه بدهیم

گل محمدی درباره چرایی ناکامی پرسپولیس در لیگ بیست ویکم 
گفت: »عملکرد ما در فصل گذشته، تحت تاثیر مشکلات زیادی بود. 
در بحث جذب بازیکن و بازیکنان جدا شــده که چند نفرشان عضو 
تیم ملی بودند، ما مشــکلاتی داشتیم. شرایط مالی سختی داشتیم 
و شــرایط واقعا برای کار کردن عادی نبود. پنجره  نقل وانتقالات ما 
بسته بود. نمی خواهم درباره اش صحبت کنم اما با همه مشکلات، 
توانستیم نایب قهرمان شویم. شاید اگر یکی از این مشکلات نبود، 

می توانستیم قهرمان شویم«.
سرمربی پرســپولیس با اشــاره به اینکه هنوز تیمش مسیری 
طولانی تا رســیدن به قهرمانی دارد، گفت: »الان وســط فصل 
است و هنوز چیزی تمام نشده است و می دانیم بازی های سختی 
در پیش داریم. لیگ فشــرده ای داریم و تیم هــا راحت امتیاز از 
دســت نمی دهند و مدعیان قهرمانی هم زیاد هســتند. امیدوار 
هســتیم که این روند را ادامه دهیم. با آمــدن آقای درویش از 
ســال گذشــته، تاثیرات مثبتی در تیم به وجود آمد و رفتن تیم 
در فرابورس، توانســت مشکلات را رفع کند. امیدوارم با همدلی 
بیشتر و اتحاد بیشتر، با حمایت هواداران بتوانیم این روند را ادامه 
دهیــم. احتیاج به این داریم که همه کمک و تمرکز خود را روی 

موفقیت تیم بگذارند«.
یحیی گل محمدی دربــاره عملکرد خط دفاعی سرخ پوشــان 
پایتخت توضیــح داد: »ما در تهران بــازی داریم و می خواهیم 
زود به گل برســیم. تیم هایی که جلوی ما دفاعی بازی می کنند، 

می تواننــد از انتقال توپ به حمله  خوب اســتفاده کنند. بیشــتر 
موقعیت هایی که بــه حریف دادیــم، روی صحنه هایی بود که 

خودمان توپ داشتیم و این فضا برای حریف به وجود آمد«.
پرطرفدارترین تیم ایرانیم و بیشترین ضرر را از 

نبود هواداران می کنیم
گل محمدی در پاسخ به ســوالی درباره عدم حضور تماشاگران 
در ورزشگاه ها گفت: »انتظار ما از فدراسیون و وزارت ورزش این 
اســت که پیگیر این باشند که هواداران در بازی ها حضور داشته 
باشند. استقلال و پرسپولیس و همه تیم ها با هواداران شان زنده 
هستند. وقتی ما در زمین خودمان بازی می کنیم، انتظار داریم از 
حضور هواداران و حمایت شان استفاده کنیم. ما در شهرستان ها و 
خیلی از شهرها هم هواداران خوبی داریم. فکر می کنم بیشترین 
ضرر را از نبود هواداران، پرســپولیس متحمل می شــود چون ما 

بیشترین هوادار را داریم«.
ســرمربی سرخ پوشــان پایتخت با ابراز امیدواری از بازگشــت 
قریب الوقوع تماشاگران به ورزشــگاه ها گفت: »امیدوارم زودتر 
این مســئله حل شــود و تمام ماهیت فوتبال، به هواداران است 
و اســتادیوم خالی هیچ لذتی ندارد. بیرانوند درست گفت که این 
بازی ها شبیه بازی های دوستانه است و شور و هیجانی که در تیم 
باشــد، کم کم از دست می رود. تمام سرمایه باشگاه ما، هواداران 
هستند و این فوتبال برای هواداران است و اگر نباشند، هیچ لذتی 

از فوتبال نمی بریم«.
یحیی گل محمدی در بخش پایانی صحبت هایش درباره صحنه 
مشــکوک به پنالتی برای پرســپولیس گفت: »من از دور دیدم، 
فکر می کنم واضح بود اما زاویه داور بازی، باعث شــد تا دیدن 
آن صحنه سخت شود. تیم داوری عملکرد خوبی داشت و من از 

آن ها تشکر می کنم«.

 فیبا: ستاره جدید 
بسکتبال ایران را بشناسید

فدراســیون جهانی بسکتبال، ســجاد پذیرفته را به عنوان 
ستاره جدید و در حال شکوفایی بسکتبال ایران معرفی کرد.

در جریان هفته چهارم رقابت های بسکتبال سوپر لیگ غرب 
آسیا در منطقه غرب، تیم شهرداری گرگان موفق شد در تهران 
مقابل الریاضی لبنان به پیروزی برســد که عملکرد ستاره های 
ایران در این بازی، مورد توجه فدراسیون جهانی قرار گرفت. در 
این بازی ســتاره هایی چون بهنام یخچالی و محمد جمشیدی 
نتوانســتند عملکرد قابل قبولی از خود نشان دهند و به ترتیب 
تنها ۸ و ۷ امتیاز را کسب کردند. در مقابل اما سجاد پذیرفته و 
»پری پتی« آمریکایی، به ترتیب با کسب ۱۸ و ۲5 امتیاز، هم 
چنین تاثیرگذاری ۲3 و ۲۶، ستاره های تیم مهران حاتمی بودند 
که باعث شد FIBA نیز نسبت به این موضوع واکنش نشان 
دهد. فیبا )FIBA( درباره این بازی نوشــت: گرگان در بازی 
مقابل الریاضی به پیروزی رسید اما عملکرد ضعیف ستاره های 
ملی پوش این تیم )یخچالی و جمشــیدی( دور از انتظار بود. 
ســجاد پذیرفته اما خوش درخشید و عملکرد او نشان می دهد 

که این استعداد در حال شکوفا شدن است.

 مطهری به دنبال جذب 
چهارمین پرسپولیسی!

ســرمربی نســاجی علاقه مند به جذب حامد پاکدل است و 
مدیران نساجی باب مذاکره با این مهاجم را باز کرده اند.

یحیی گل محمدی در کنفرانس مطبوعاتی روز گذشته خود، 
جدایی حامد پاکدل از پرســپولیس را رســمیت بخشید تا او 
به عنوان یکی از گزینه های در دســترس برای باشگاه هایی 
که خواهان مهاجم هســتند بدل شود.در همین راستا، حمید 
مطهــری تمایــل دارد که مهاجــم پرســپولیس را در بازار 
زمســتانی به خدمت بگیرد. او فصل گذشته در پرسپولیس با 
حامد پاکدل کار کرده و شــناخت کاملی از این مهاجم دارد. 
در همین راســتا، مدیران باشگاه نساجی مذاکرات ابتدایی را 
با پاکدل شــروع کرده اند و باید دید در نهایت چه سرنوشتی 
بــرای هر دو طرف رخ می دهد. این بازیکن از تیم های دیگر 
لیگ برتری هم پیشنهاداتی دریافت کرده و به دنبال بررسی 

برای انتخاب بهتر است.

قربان بردیف: واکنش به جذب سردار آزمون

پتانسیل بازیکنان ایران دیوانه کننده است
ســرمربی ســابق تیم فوتبال تراکتور با بیان اینکه پتانسیل 
بازیکنان جوان در ایران دیوانه کننده است، از احتمال جذب 

یک بازیکن ایرانی برای تیم سوچی روسیه خبر داد.
»قربــان بردیف« در ابتدای این فصــل هدایت تیم فوتبال 
تراکتور تبریز را بر عهده گرفت. بردیف با تجربه سالها حضور 
در فوتبال روســیه و تیم هایی چون روبین کازان و روستوف 
به فوتبال ایران آمد امــا در تعطیلات لیگ هنگام برگزاری 
جام جهانی، تراکتور را به مقصد تیم سوچی روسیه ترک کرد.

بردیف پیش از این ســابقه کار بــا بازیکنان ایرانی از جمله 
ســردار آزمون و سعید عزت اللهی را در روسیه داشت اما کار 
در تیم تراکتور به او شناخت کاملتری از فوتبال ایران داد؛ تا 
جایی که او حالا اســتعدادهای فوتبال ایران را دیوانه کننده 
می داند.مربی تیم ســوچی در تازه تریــن گفتگوی خود در 
خصوص احتمال جذب بازیکن ایرانی برای تیم سوچی گفت: 
بله کاملا امکانپذیر اســت. بردیف ســپس در پاسخ به این 
سئوال که آیا ممکن اســت این بازیکن سردار آزمون باشد؟ 
تاکید کرد: نه اینطور نیســت اما برای بازیکنان ایرانی دیگر 
ممکن است. این مربی سپس خاطرنشان کرد: فوتبال ایران 
برای من یک کشــف بزرگ اســت. اگر دولت ایران توسعه 
فوتبال جوانان این کشــور را در دست بگیرد، تیم ملی ایران 
به یکی از قوی ترین تیم ها تبدیل خواهد شد. بردیف افزود: 
پتانسیل پسران ایرانی دیوانه کننده است. آنها از نظر ژنتیکی 
بســیار قوی هســتند. اگر بچه های ۱۷-۱۸ ساله روسیه و 
ایران را مقایســه کنیم، ایرانی ها خیلی بالاتر هســتند. آنها 
بســیار قدرتمند و پرانرژی هستند. تصادفی نیست که سردار 

آزمون اینطور می پرد.

گل محمدی: این روند را حفظ کنیم، قهرمانیم

سرمربی برزیلی نفت آبادان می گوید با خودباوری بازیکنان در لیگ برتر باقی می مانند.
ادسون تاوارس بعد از تساوی بدون گل تیمش مقابل فولاد خوزستان گفت: »هفته قبل 
از بازی با مس کرمان هفته سختی برای تیم ما بود. به علت بارندگی خیلی شانسی برای 
تمرین کردن در زمین چمن نداشتیم. این هفته اما شرایط کمی بهتر شد و خیلی خوب 
تمریــن کردیم. این نکتــه را در نظر بگیرید که چهار پنج بازیکن تیم ما تا به حال کنار 
هم بازی نکرده بودند، البته این موضوع مربوط به من و باشــگاه نبود. دو روز قبل برای 
اولین بار بود که تمام بازیکنان تیم ما کنار هم جمع شــدند.« وی در ادامه گفت: »اگر 
خط حمله ما را با چهار بازی اولی که من بودم مقایســه کنید، کاملاً  متفاوت بوده است. 
با توجه به شرایطی که به وجود آمد از آینده تیمم مطمئن هستم و اطمینان دارم، چون 
فولاد تیم بسیار خوبی است و سه سال است که کنار هم با مربی ثابت بازی می کنند. نه 
فقط من، بلکه بازیکنان هم به حس اعتمادبه نفس رسیده اند. باید منتظر باشیم تا ببینیم 
در انتهای فصل چه نتایجی رقم خواهد خورد. ســرمربی صنعت نفت در پاســخ به این 
پرسش که چرا در استفاده از بازیکنانی که هفته قبل خوب بازی کردند احتیاط می کند، 
گفت: »شما خبرنگار هستید دیگر؟ باید دلیلش را بدانید که در باشگاه چه اتفاقی در حال 
افتادن است. مربی بدون دلیل بازیکن را از ترکیب اصلی کنار نمی گذارد. این مشکل من 
نیست. بعضی از این بازیکنان با باشگاه مشکل داشتند و بحث رفتن یا تمدید قرارداد بود 
و چند روزی با ما تمرین نکردند. این ســؤال خوبی است، چون خیلی از شما از اتفاقاتی 

که در باشگاه می افتد، بی اطلاع هستید.«

    محسن بهره دار 

لیگ برتر فوتبال کشــورمان نیم فصل دوم خود را آغاز کرده است 
و تیم ها بدون استراحت نیم فصل بخاطر اینکه در ایام جام جهانی 
مدت زمان زیادی استراحت کرده اند دیگر تعطیلات نیم فصل لازم 
نبود و تیم ها اکنون در فصل نقل وانتقالات زمستانی قرار دارند. لیگ 
برتر فوتبال کشورمان که در دهه سوم حرفه ای بودن خود قرار دارد 
بنظر یک مورد از نکات حرفه ای که در تمام لیگ های دنیا که هیچ، 
در لیگ های درجه دو و سه آسیا هم ندارد. لیگ ها در هر کشوری 
یک عرضه و تقاضاهایی دارند و اکنون باید دید لیگ ایران در این سه 
دهه چه دستاوردی داشته است. در هر لیگی در سراسر دنیا ۷۰درصد 
از درآمد تیم ها از راه حق پخش تامین می شــود که در ســه دهه از 
برگزاری لیگ برتر فوتبال کشورمان گرفتن حق پخش چیزی شبیه 
به معجزه می باشد. در این دو سال دیگر همه فوتبال دوستان جریان 
تبلیغات محیطی را شنیده اند و درگیرهایی که بین سردار آجورلو و 
باشگاه استقلال با سازمان لیگ و درباره تبلیغات محیطی داشته اند و 
جریان تصویربرداري از بازیهای استقلال را دیگر همه می دانند. هیچ 
کس در بین مدیران و هواداران فوتبال نمی داند که تبلیغات محیطی 
در یک ساله چند بوده، چجوری و از چه طریقی به چه شرکتی داده اند 
و در آخر هیچ وقت آماری از تبلیغات محیطی و پولی که به هر تیمی 
که در هر فصل نرســیده است،  منتشر نشده و مشخص نیست آیا 
اصلا به تیم ها پولی رسیده است. قانون کپی رایت مهمترین قانون 
برای تیم های لیگ برتری می باشد و اگر این قانون اجرا شود، تیم 
هایی که بیشترین هواداران را دارند با خرید لباس و سایر ملزومات 
باشگاه که فقط از طریق فروشگاه هایی که زیر نظر مالکیت باشگاه 
ها کار می کنند، می توانند از این راه درآمدزایی خوبی داشته باشند. 

در لیگ های جهان از قبل از شــروع لیگ تیم ها براساس درآمدی 
که دارند با خرید بازیکنان هر تلاشــی می کنند که حتی از ســال 
قبل یک رتبه بالاتر بیایند که ســود مالی بیشتری به آنها برسد و 
متاسفانه در کشــور ما اینقدر هزینه برای قهرمانی تیم می شود و 
در آخر جز یک کاپ هیچ عاید مالی نصیب کســی نمی شود و این 
از عجایب فوتبال حرفه ای ماست. در هر لیگی هر سال چند ستاره 
جوان شناخته می شود که با پیشرفت فنی به قیمت آن بازیکنان هم 
در ترنسفرمارکت افزوده  می شود و متاسفانه در لیگ ما بعد از سالها 
شخصی ستاره می شود که ۲5 سال سن او بیشتر است و از نظر فنی 
در این سالها هیچ ستاره ای نداشته ایم. در همه باشگاه های بزرگ 
و کوچک دنیا تیم ها یک استادیوم برای بازیها و چند زمین تمرین 
و سالن بدنسازی، هتل، فروشگاه و غذا خوردی و کمپ های مجهز 
دارند و در لیگ برتر کشــورمان فقــط دو تا 3 تیم امکانات بهتری 
نسبت به بقیه دارد و آنها هم از پول کارخانه ها بوده نه برنامه ریزی 

اقتصادی آنها که توانسته اند بهتر از بقیه باشند.

»ریکاردو ســا پینتو« امیدوار بود دکتر تیمش در بازی حســاس 
مقابل سپاهان، استقلال را نجات دهد اما این اتفاق نیفتاد.

کاپیتان استقلال در اصفهان قرار بود یکی از شگفتی های این بازی 
باشد. غیبت حسین حســینی، روزبه چشمی و عارف غلامی باعث 
شد تا بازیکنی که بازوبند را بر بازو در اصفهان به بازو خواهد بست 
به یک معما تبدیل شــود. کاپیتان اســتقلال در این بازی اما بیش 
از بستن بازوبند شگفتی آفرید. ورود سیاوش یزدانی با بازوبندی بر 
بازوانش این تصور را به وجود آورد که در روز غیبت حسین حسینی 
او قرار اســت هم کاپیتان تیم باشد و هم ستون دفاعی استقلال در 
اصفهان تا تیمش را بدون گل خورده از زمین خارج کند. اســتقلال 
اما ۲ گل خورد و در هر ۲ گل نام ســیاوش یزدانی کاملا مستقیم 
در آن ها ثبت شــد؛ ۲ خطا، ۲ کاشــته، ۲ گل. البتــه در مورد گل 
اول شــاید کمی بی انصافی باشد که سیاوش یزدانی را در باز شدن 
دروازه اســتقلال مقصر بدانیم. یزدانی خطای بدی را روی شهریار 
مغانلــو انجام داد اما کاپیتان آبی ها قطعا فکرش را هم نمی کرد که 
خطا کردن در نزدیکی میانه میدان تاوانش یک گل باشد. سیاوش 
یزدانی برای تصاحب توپی که علیرضا رضایی فرســتاد، شــهریار 
مغانلو را که به توپ رسیده بود با خطا سرنگون کرد. با این حال به 
نظر نمی رسید که این خطا خطرناک باشد اما نورافکن با یک شلیک 
محکم و اشتباه فاحش رضایی، تاوان سختی به اشتباه یزدانی دادند.
در صحنه گل دوم باز هم شــهریار مغانلو، ســیاوش یزدانی، خطا 
و این بار ضربه پنالتی. این بار برخلاف ضربه ایســتگاهی اول همه 
منتظر بودند تا ســپاهان به یک برد شیرین در دقایق پایانی دست 
پیــدا کند و همیــن اتفاق هم افتاد. رامین رضاییــان کار راحتی را 
انجام نداد و یک ضربه پنالتی ســخت را در دقایق حساس تبدیل 
به گل کرد. پاس میلاد زکی پور به شــهریار مغانلو رســید و او که 

می خواســت با یک چرخش رو به دروازه قرار بگیرد بعد از برخورد 
با ســیاوش یزدانی نقش برزمین شــد. خطایی که شاید اگر انجام 
نمی شــد یک امتیاز دستاورد ســا پینتو از این بازی بود. اشتباه آن 
هم در میان مدافعان اتفاق عجیبی نیست اما وقتی نام این بازیکن 
ســیاوش یزدانی باشــد و این باخت وضعیت کادرفنی آبی ها را به 
خطــر بیندازد، آن زمان اســت که هر اشــتباهی می تواند حرف و 
حدیث های زیادی را به دنبال داشته باشد. قبل از شروع بازی خیلی 
از هواداران آبــی در فضای مجازی به دادن بازوبند به بازیکنی که 
با مصاحبه هایش بارها حاشیه ایجاد کرده اعتراض کردند و یزدانی 
را لایق این عنوان نمی دانســتند. در پایان ۹۰ دقیقه، ۲ اشتباه هم 
به بســتن بازوبند اضافه شد تا حالا یزدانی روزهای سختی را بعد از 
این باخت بگذراند. البته روزهایی سخت تر هم در انتظار سا پینتو و 
دستیارانش است. اســتقلال با این باخت از کورس قهرمانی دورتر 
شــد و این دوری شاید ســا پینتو را هم از نیمکت دورتر کند و اگر 
این اتفاق بیفتد، نام سیاوش یزدانی با این اتفاق گره خواهد خورد. 

ســرمربی نفت مسجدسلیمان می گوید با اشتباهات بچگانه مقابل مس کرمان شکست 
خورده اند. ابراهیم اشــکش در نشســت خبری بعد از بازی با مس کرمان گفت: »بازی 
بســیار خوبی را شاهد بودیم و اگر اشتباه بچه گانه نداشتیم می توانستیم با پیروزی زمین 
را ترک کنیم، اما متاســفانه امروز فوتبال روی بد خود را به ما نشــان داد و نتیجه را به 
مس کرمان واگذار کردیم.« سرمربی تیم فوتبال نفت مسجدسلیمان در خصوص بسته 
بودن پنجره نقل و انتقالاتی باشــگاه خود گفت: »من از مدیریت تیم مسجدســلیمان 
تشــکر می کنم. چرا کــه همه همکاری های لازم را با من انجام دادند. پنجره باشــگاه 
امروز باز شــد و از سه بازیکن جدید خودمان در این بازی استفاده کردیم. درست است 
که نتوانســتیم بازیکنان خود را به صورت کامل به بازی بگیریم. اما از این سه بازیکن 
جدید اســتفاده کردیم اگر اشــتباهات بچه گانه تیم ما را کنار بگذارید، می بینید که تیم 
نفت مسجدسلیمان بیشتر از مس کرمان موقعیت گل داشت، مس کرمان امروز با دفاع 
و استفاده از ضدحملات مقابل ما بازی کرد و  گاهی هم هم بازی را متوقف می کردند. 
اما این ها توجیهی برای باخت مقابل مس کرمان نیســت من به فرزاد حســین خانی و 
شاگردانش تبریک می گویم. او در ادامه گفت: »تیم نفت مسجدسلیمان یکی از ۱5 بازی 
نیم فصل دوم خود را آغاز کرده است. ما برای بقا در لیگ برتر نیاز به پنج برد داریم که 
از ۱۴ بازی باقیمانده باید آن را به دست بیاوریم. کار سختی نیست بازیکنان بسیار خوبی 
داریم و می توانیم روند روبه رشــد خوبی را داشته باشــیم. اگر بتوانیم در روزهای آینده 

نقاط ضعف خودمان را برطرف کنیم، بدون شک با اقتدار در لیگ برتر خواهیم ماند.«

مدیرعامل استقلال در شرایطی صحبت  از جذب یک مهاجم سرشناس اروپایی کرده که هنوز 
پنجره نقل و انتقالات باشگاه بسته است.در فاصله ۴ روز تا پایان مهلت قانونی نقل و انتقالات 
زمستانی، باشگاه استقلال به خاطر بسته بودن پنجره نقل و انتقالاتی نتوانسته هیچ فعالیتی در امر 
جذب بازیکن جدید داشته باشد. اگرچه ساپینتو سرمربی آبی ها علاقه مند است یکی دو بازیکن 
خوب در برخی پست ها را به تیم خود اضافه کند اما بسته بودن پنجره نقل و انتقالاتی مانع از این 
امر خواهد شد. جدا از این حتی اگر پنجره نقل و انتقالات هم باز شود، به خاطر پر بودن لیست، 
آبی ها برای جذب هر بازیکن جدید باید یک نفر را از لیست خارج کنند! در چنین شرایطی علی 
فتح الله زاده مدیرعامل استقلال ۱۲ روز بعد از آنکه وعده داد ظرف ۱۰ روز پنجره را باز می کند و 
تاکنون نتوانسته به وعده اش عمل کند، بار دیگر تاکید کرده که باز کردن پنجره نقل و انتقالات 
وظیفه  او است و حتما این کار را انجام می دهد. او همچنین از صحبت با ریکاردو ساپینتو برای 
جذب کاوه رضایی و البته اســتخدام یک مهاجم سرشناس اروپایی حرف زده است. مدیرعامل 
استقلال در شرایطی وعده جذب مهاجم سرشناس اروپایی را داده که او بهتر از هرکسی می داند 
برای جذب بازیکن جدید باید دو کار مهم را انجام بدهد. ابتدا تامین منابع مالی در حدود 3۰۰ 
هزار دلار برای پرداخت به گابریل پین و هرویه میلیچ و جلب رضایت آنها و بعد از آن توافق با دو 
بازیکن برای فسخ قرارداد! دو بازیکنی که آبی ها برای خروج از لیست در نظر گرفته اند اول عزیز 
بک آمانوف هافبک ازبکستانی و دوم سجاد شهباززاده هستند. حتی اگر پنجره نقل و انتقالات 
نیز طی 5 روز آینده باز شود)که امری تقریبا بعید است( مدیران باشگاه باید با آمانوف و شهباززاده 

به توافق مالی برسند تا این دو ستاره قراردادهایشان را فسخ کنند. 

 تاوارس: برخی بازیکنان 
نفت مشکل دارند

»سا پینتو« در موقعیت اورژانسیآيا لیگ برتر دستاورد مهمی دارد؟

 اشکش: ۵ برد از ۱۴ بازی، 
این است فرمول ماندن!

 فتح الله زاده با پنجره بسته 
به دنبال بمب!

استقلال چگونه مهاجم سرشناس اروپایی جذب می کند؟با اشتباهات بچگانه باختیمهمه چیز دست من نیست


